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New York Belediye Başkanı Bloomberg KARSAN'a ait V1 modeli için '2 yıl sonra arabanın tekerleklerinin düşmesini 

görmek istemeyiz' demiş 

New York taksi ihalesinde finale kalan üç firmadan biri olan Karsan'ın Murahhas Azası Jan Nahum, v1 modelinin 

finalde elenmesinin ardından New York Belediye Başkanı Bloomberg'in Türk otomotiv endüstrisinin bilincinde 

olmadığını söyledi.  

 

New York'ta düzenlenen Türk Amerikan Đş Forumu Gala Gecesi'ne katılan Jan Nahum, A.A'ya New York taksi 

ihalesinde yaşanan süreçle ilgili açıklamalarda bulundu.  

 

“ÇOK GÜZEL OLMAYAN SÖZLER”  

New York Belediye Başkanı'nın Karsan'la ilgili çok güzel olmayan sözler sarf ettiğini söyleyen Nahum, “Bloomberg, 

'2 yıl sonra arabanın tekerleklerinin düşmesini görmek istemeyiz' dedi. Bu Türk otomotiv endüstrisine karşı haksız 

bir söz. Türkiye, otomotivde bugün Avrupa'nın en önemli üretim merkezlerinden birisi, giderek yatırımlar artıyor 

ve büyümeye devam ediyor. Kalite ödülü üzerine kalite ödülü almış bir üretim altyapısı var” diye konuştu.  

 

Bloomberg'in böyle bir söz söylemesinin, Türk otomotiv endüstrisinin bilincinde olmadığını gösterdiğini kaydeden 

Karsan Murahhas Azası, “Bu New York Belediye Başkanı açısından çok büyük bir talihsizlik. Đyi bilgilendirilmemiş 

olmasından kaynaklanıyor” dedi.  

 

 

New York'la ilgili sürecin kendileri açısından kapandığını vurgulayan Nahum, Karsan'ın V1 modelinin çok iddialı 

olduğunu ve sırada bu aracı pazarlayacak pek çok şehir bulunduğunu söyledi.  

Dünyada, Đstanbul ve New York'un da dahil olduğu 40 büyük şehir olduğunu ifade etti.  

 

ĐHALE SÜRECĐNE DAVA  

 

Öte yandan, New York taksi ihalesiyle ilgili süreci de yakından takip ettiklerini kaydeden Nahum, kendilerine 

ihaleyi kaybettiklerine dair resmi bir bilginin henüz gelmediğini, gelişmeleri bugüne kadar basından öğrendiklerini 

söyledi.  

 

Đhalede, New York eyalet denetçilerin durumu gözden geçirdiğini, onay sürecinin tamamlanmadığını belirten 

Nahum şöyle konuştu :  

 

 

“Đhale süreciyle ilgili iki farklı kanaldan dava açılacağı yönünde duyumlar alıyoruz. Bu bizim duyumlarımız. Resmi 

süreç de henüz tamamlanmadı. Ancak bizim bundan sonra buradaki ihaleye her hangi bir şeyimiz olamaz. Burdaki 

süreç bizim için bitmiştir. Sadece gelişmeleri iyi izlemeye çalışıyoruz.”  
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Đhaleyi kaybetme nedenleriyle ilgili bir raporun bulunduğunu öğrendiklerinin de altını çizen Nahum, “O raporu 

hala alamadık, ancak çeşitli kanallardan ulaşmaya çalışıyoruz” dedi. (aa)
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